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کل ورزش و جوانان انتصاب های جدید در اداره 

گانه از سوی مدیرکل ورزش و جوانان استان  سرپرست معاونت توسعه ورزش بانوان  و سرپرست امور فرهنگی  اداره کل  طی احکام جدا
ورزش و جوانان منصوب شدند.طی حکمی از سوی مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان، سرپرست معاونت توسعه ورزش بانوان این 
اداره کل منصوب شد . با ابلاغ پست »معاونت توسعه ورزش بانوان استان ها« از سوی وزارت ورزش و جوانان، طی حکمی  فاطمه 
مرادی به عنوان سرپرست معاونت توسعه ورزش بانوان اداره کل ورزش و جوانان استان منصوب شد . لازم به ذکراست ، فاطمه 
کل ورزش و جوانان استان هرمزگان است، پیش از این، مسئولیت ورزش بانوان اداره ورزش و جوانان  که از نیروهای اداره   مرادی 
شهرستان حاجی آباد را برعهده داشته ،مدرک فوق لیسانس تربیت بدنی، استاد دانشگاه و مدرک مربیگری در رشته های مختلف 

کارنامه خود دارد.  همچنین  قاسم پرویز  به عنوان سرپرست امور فرهنگی این اداره کل معرفی شد.  ورزشی را در 
پیش از این، قاسم پرویز مسئولیت واحد ارزیابی عملکرد و پاسخگویی به شکایات اداره کل  ورزش و جوانان را بر عهده داشت. 

 صبح ساحل  // محمودرئیسی: 
عبدالرحیم  که  است  ماه  دو  و  دوسال 
هیات  ریاست  سکان  سپهرتاج 
ژیمناستیک استان هرمزگان را برای بار 
گرفته است. برای این که  دوم به دست 
از عملکرد این هیات در سال گذشته با 
گوی اختصاصی را با  گفت و  خبر شویم 

ایشان انجام داده ایم. 
هیات  عملکرد  مورد  در  تاج  سپهر 
صبح  به  گذشته  سال  در  ژیمناستیک 
مسابقات  میزبانی  گفت:  ساحل 

این  که در  را داشتیم  کشور  بانوان  ترامپولین 
ایستاد.  دوم  سکوی  بر  بانوان  تیم  مسابقات 
مسابقات  در  استان  تیم  داشت:  بیان  وی 
قهرمان کشوری ریتمیک بانوان که به میزبانی 

گرفت. تهران برگزار شد در مکان سوم قرار 
در  استان   پسر  نونهالان  هنری  تیم  دو 
که   کردند  کشور شرکت  مسابقات منطقه پنج 
تیم »الف« استان اول و تیم »ب« ما دوم شد.

کلاس های مربیگری ترامپولین  وی از برگزاری 
گفت : در بحث آموزشی  و پارکورهم خبر داد و 
هرچه  دارم  اعتقاد  زیرا  داریم  خاصی  جدیت 
یقینا  باشد  بیشتر  آموزشی  های  کلاس 
ژیمناستیک ما پیشرفت بیشتری خواهد کرد.
با  خوبی  تعامل    : داشت  بیان  تاج  سپهر 
عملکرد  که  کسانی  تمام  و  داریم  فدراسیون 
کنند قطعا  هیات را در دو سال اخیر دنبال می 
تحول و پیشرفت هیات را نسبت به دوره قبل 
که برای  شاهد بوده اند  و همین امر می طلبد 
از  آتی  های  سال  در  اهدافمان  به  رسیدن 
کل برخوردار باشیم و لازم  حمایت قاطع اداره 
جوانان   و  ورزش  مدیرکل  امیاری  از  دانم  می 
و همکاران ایشان به پاس همکاریشان تشکر 

گفت:  نیاز به تهیه  نمایم. وی 
چون  داریم  جدید  وسایل 
خانه  در  ما  وسایل  از  خیلی 
هستند  قدیمی  ژیمناستیک 
هم  کار  این  خدا  لطف  به  و 

گرفت. صورت خواهد 
ژیمناستیک  هیات  رئیس 
حضور  درباره  استان 
این  در   استان  ورزشکاران 
گفت:   هم  ملی  تیم  در  رشته 

که بنده رییس هیات  در دو دوره قبل 
بودم و مربی خارجی آقای هایک را به 
ملی  سه  کردم   جذب  سال   ۵ مدت 
کردیم ولی بعد  پوش را به کشور معرفی 
از بنده دیگر این اتفاق نیفتاده است و 
با آمدن دوباره ام به هیات تمام تلاش 
ژیمناستیک  تا  کرد  خواهم  را  خود 
پوش  ملی  بازیکن  دوباره  استان 
اطلاع  که  گونه  همان  و  باشد  داشته 
پوش  ملی  یک  ساختن  برای  دارید  

نیاز  در ژیمناستیک حداقل چهار سال زمان 
که هیات دارد  که  با برنامه ریزی خوبی  است 
کشور معرفی  تا سال ۱۴۰۱ چند ملی پوش را به 
های  فعالیت  خصوص  در  وی   . کنیم  می 
شهرستان های استان در رشته ژیمناستیک 
هفت  به  که  داریم  فعال  شهرستان   ۹ گفت: 
 ۵ از  شان  فعالیت  به   توجه  با  شهرستان 
خرید  جهت  کمک  میلیون   ۱۰ تا  میلیون 
کرده ایم و تعامل خوبی  وسایل سخت افزاری 
عبدالرحیم  داریم.  شهرستان  های  هیات  با 
سپهر تاج گفت: عملکرد بسیار خوب هیات در 
دوسال اخیر باعث شده  که نگاه فدراسیون به 
استان هرمزگان معطوف شود و لازم می دانم 
از خانم درگاهی رئیس فدراسیون ژیمناستیک  

و همکاران ایشان تشکر نمایم. 
رئیس هیات ژیمناستیک استان بیان داشت: 
در  و  داریم  زیادی  های  برنامه  سال ۹۹  برای 
برای  بیشتر  که   ۹۸ سال  های  برنامه  ادامه 
رده های پایه برنامه ریزی شده بود همچنان 
این  برنامه ها   ادامه خواهد داشت . وی در 
در  کروژیم  آ ملی  تیم  اردوی  برگزاری  از  ادامه 
بندرعباس، برگزاری مسابقات قهرمان کشوری 
کروژیم،  در قالب مسابقه بزرگ آ
ای  منطقه  مسابقه  برگزاری 
هرمزگان  میزبانی  به  هنری 
خبر  نونهالان)آقایان(   رده  در 
داد.  رئیس هیات ژیمناستیک 
استان در پایان اظهار داشت: با 
که بنده سرپرست  توجه به این 
از  هستم  کشور  کروژیم  آ شاخه 
هرمزگان  خوب  های  پتانسیل 
بهره  بیشتر  کشور  کروژیم  در  آ

خواهم برد.

 صبح ساحل  //محمود رئیسی :
رئیس هیات کونگ فو شهرستان بندرعباس از برگزاری بخش دوم مسابقات مجازی 
کرونا را شکست می دهیم خبر داد.مسلم عاشوری رئیس  با شعار با ورزش در خانه 
هیات کونگ فو بندرعباس فت: با شیوع بیماری کرونا تصمیم به برگزاری مسابقات 

که  در دو بخش برگزار شد.  گرفتیم  مجازی 
کونگ فو ۸ باشگاه  مسلم عاشوری بیان داشت : در بخش دوم مسابقات مجازی 
کونگ فو آزاد بندرعباس با ترکیب  استاد اصغر نجفی ، حنیف رازمند ، شهرام شایانفر، 
محمد امیر بهادری نیا ، عماد رضایی زاده و علی رضایی زاده ، باشگاه جنگاوران با 
کونگ فو توآ انصار  ترکیب استاد نریمان بهمنی و محمد رسول محمدی ،  باشگاه 
پرویز   ، جعفری  سپهر  رنجبر،  ایمان   ، باقری  چنگیز  استاد  ترکیب  با  بندرعباس 
کوروش مهدی پور ، رحمان بهمنی ، ابوالفضل مهدی  واحدی ، سیاوش واحدی ، 
کسری خسروی ، رضا آراسته ، امیر محمد  پور ، متین سلمانی ، هادی مهدی پور ، 
پرمر ، اسماعیل نظمی ، منوچهر جعفری ، امید رضا موسوی پور ،  باشگاه کونگ فو 
کمپو امام علی )ع( ششصد دستگاه با ترکیب  سید ابراهیم سید غریب و امیر محمد 
کونگ فو پوریای ولی بندرعباس با ترکیب  استاد ساسان مرادی،  امارات ،باشگاه 
علیرضا   ، سفیدان زاده  یاسین  استاد  ترکیب  با  دستگاه  ششصد  ذوالفقار  باشگاه 
کونگ  یوسف زاده ، علی رضا حیدری ، امیر طاهر غلامی و مرتضی احمدی باشگاه  
کان با ترکیب استاد علی رئیسی زاده و محمد الله یاری و  باشگاه  فو توآ سنتی پا
کاندو بندرعباس با ترکیب  استاد مجید رنجبری ، امیراحسان افرال ، پرهام  جیت 
پرویز پناه ، شهریار رضایی ، مهرشاد ابراهیمی ، علی بختیاری ، حسین رکن الدینی، 
حسام رکن الدینی ، عرفان سلیمی ، علی رضا بی نیاز ، محمد علی یاری ، بنیامین 
ابراهیمی ، پویا راهدان ، محمد نبی حمزه نژاد ، پرهام حمزوی ، شهریار گلسرخی و 

محمد امین حمزه نژادحضور داشتند. 

فرماندار این شهرستان:

جاسک می تواند قطب اول
ورزش آبی ساحلی کشور باشد

 صبح ساحل  // محمود رئیسی  :
نخستین جلسه ستاد ساماندهی و شورای ورزش در جاسک برگزار شد.

نخستین جلسه ستاد ساماندهی و شورای ورزش شهرستان جاسک در سال ۹۹ 
کنفرانس  به  ریاست رادمهر فرماندار جاسک و باشرکت سایر اعضاء در محل سالن 
تشریح  به  مرادی  ابتدا عبدالمجید  این جلسه  در  برگزار شد.   فرمانداری جاسک 
گفت:  کار جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان و شورای ورزش پرداخت.وی  دستور 
کمک  به همت اداره ورزش و جوانان و همکاری هلال احمر رزمایش همت جوانانه 
مومنانه به منظور کمک به خانواده های نیازمند در دونوبت درچند روستا برگزارشد.
گفت :  یکی از دغدغه های مردم و قشر جوانان  رئیس اداره  ورزش و جوانان جاسک 
که به دلیل تخریب  و خانواده ها بحث تعطیلی دوساله استخر شنا جاسک است 
بیان  وی  ندارد.  فعالیت  استخر  این  داخلی  ساختمان  از  هایی  قسمت  و  سقف 
که در  : این استخر هدیه مقام معظم رهبری برای جوانان جاسک است  داشت  
سال ۸۹  به بهره برداری رسید و ازسال ۹۶ به دلیل مشکلات فنی و تخریب سقف 
کنیم تا استخر تعمیر و مرمت  و ساختمان داخلی تعطیل شده است وباید تلاش 
که از  شود و برای تعمیر و مرمت و بازسازی این استخر نیاز به  اعتبارات ملی است 
کل  ورزش و جوانان استان هرمزگان درخواست دارم به فکر تعمیر  فرماندار و  مدیر 
گفت: ۸ زمین چمن مصنوعی  استخر باشند .  رئیس اداره  ورزش و جوانان جاسک 
که پیشرفت ۹۰ درصدی دارند و  به زودی چمن  در جاسک در دست احداث است 
دو زمین محله ای روستای زمین لشکری و سدیچ نصب و مورد بهره برداری خواهند 

بود وشش زمین دیگر تا نیمه دوم سال ۹۹ نصب چمن آن ها انجام می شود.
کار اداره ورزش و جوانان  گفت : توجه به ورزش های آبی و ساحلی در دستور  وی 
شهرستان است و  در تلاش هستیم برای ورزش های ساحلی مجتمع ورزش های 
گفت: ما  کنیم . رئیس اداره ورزش و جوانان جاسک  ساحلی را در جاسک احداث 
که مبلغ دو میلیارد تومان  برنامه ریزی سال ۹۸ در حوزه ورزش  کمیته  اعتبارات 
تصویب شده بود فقط ۳۲۰ میلیون تومان توانستیم جذب کنیم و این اعتبارات برای 
تکمیل پروژه های ورزش جاسک بسیار نا چیز است و جوابگوی طرح های عمرانی 
گفت: ستاد ساماندهی اموار  ورزش این شهرستان نیست .  رادمهر فرماندار جاسک 
که با محوریت دستگاهای  جوانان هر شهرستان مهمترین جلسه فرمانداری است 
گرفته می  گیری خوبی  کند و در این جلسات تصمیم  اجرایی نقش مهمی را ایفا می 
که مدیران عضوستاد ساماندهی امورجوانان باید حتما در این جلسات حضور  شود 
جوان  امور  ساماندهی  جلسات  در  که  مدیرانی  داشت:  بیان  وی  باشند.   داسته 
کنند قطعا با آن ها برخورد خواهد شد و به مدیران  عضو هستند و حضور پیدا نمی 
گفت: از اداره ورزش و جوانان  گزارش داده می شود. فرماندار جاسک  استانی آن ها 
که در رزمایش  ، هیات های ورزشی ، سمن ها و سازمان های مردم نهاد جوانان 
کردند و به یاری مردم رسیدند تشکر می کنم.  رئیس  همت مومنانه و جوانانه شرکت 
گفت :کارهای خوبی در ورزش  شورای ورزش و ستاد ماندهی امور جوانان جاسک 
گرفته است  و دغدغه رئیس اداره ورزش و جوانان جاسک را درک  جاسک صورت 
کنم و  پیگیر جذب اعتبار ملی و استانی برای تعمیر و مرمت استخر شنای خلیج  می 
فارس جاسک هستیم . رادمهر گفت: ورزش بانوان شهرستان فعال است و باید مورد 
توجه جدی قرار بگیرد و در سطح روستاهای شهرستان زمین های چمن مصنوعی 
کمک  جوانان  فراغت  اوقات  سازی  غنی  برای  که  است  احداث  دست  در  خوبی 
گفت : از محل اعتبارات مسئولیت های اجتماعی  کند . فرماندار جاسک  بزرگی می 
وزارت نفت بزرگترین مجموعه ورزش شرق استان در شهرستان جاسک با همکاری 
استقرار  با  جاسک  شهرستان  و  شود  می  احداث  جاسک  در  نفت  وزارت  کمک  و 
گفت: توجه به  پالایشگاه های نفتی متحول خواهد شد.  فرماندار جاسک در پایان 
ورزش آبی  ساحلی  هم مورد توجه مسئولین قرار بگیرد و جاسک می تواند قطب اول 

کشور باشد.  ورزش آبی  ساحلی 

پایان یافتن مسابقات مجازی 
با شعار ورزش در خانه

خبر
یز 

م

 صبح ساحل  // محمودرئیسی: 
باشگاه  بانوان  بوت  گون  درا تیم  سرمربی 
گفت:  فارس  خلیج  احمدی  ستارگان 
انگیزه  با  باشگاه  این  ورزشکاران  تمرینات 

خوبی دنبال می شود.
ویروس  شروع  ابتدای  از  گفت:  علیزاده   الهه 
گون بوت بانوان  کرونا در کشور تمرینات تیم درا

به  ورزشکاران  و  است  نشده  تعطیل  ستارگان 
را  خود  آمادگی  کار  خانه  در  انفرادی  صورت 
اطلاعیه  از  پس   : گفت  وی   کنند.  می  دنبال 
رشته  تمرینات  شروع  بر  مبنی  ورزش  وزارت 
با در نظر  نیز  انفرادی مجموعه ستارگان  های 
گرفتن پروتکل های بهداشتی و حفظ فاصله 
گذاری اجتماعی در محیطی شاد به تمرینات 

داشت:  بیان  پردازد.علیزاده  می  هوازی 
کشور  بوت  گون  درا لیگ  مسابقات  متاسفانه 
شود  برگزار  امسال  ماه  فروردین  بود  قرار  که 
هنوز  و  شد  لغو  کرونا  ویروس  شیوع  دلیل  به 
زمان مشخصی اعلام نشده است تا از وضعیت 
تیم  باشیم.سرمربی  خبر  با  گروهی  تمرینات 
بانوان باشگاه ستارگان احمدی  گون بوت  درا

خلیج فارس بیان داشت؛ این مجموعه در دو 
رده سنی آزاد و بالای چهل سال خود را برای 
بانوان  گون بوت  حضور در مسابقات لیگ درا
بانوان  بوت   گون  درا کند.تیم  می  کشورآماده 
گذشته به  ستارگان احمدی خلیج فارس سال 
عنوان نماینده ایران تجربه حضور در مسابقات 

کارنامه دارد.  بین المللی امارات را  در 

گون بوت بانوان باشگاه ستارگان احمدی سرمربی تیم درا

تمرینات انفرادی ورزشکاران را زیر نظر داریم

رئیس هیات ژیمناستیک هرمزگان  :

 قول می دهم تا سال 
چند ملی پوش را به کشور معرفی کنیم
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گون بوت  متاسفانه مسابقات لیگ درا
که قرار بود فروردین ماه امسال  کشور 

کرونا  برگزار شود به دلیل شیوع ویروس 
لغو شد و هنوز زمان مشخصی اعلام 

نشده است تا از وضعیت تمرینات 
گروهی با خبر باشیم


